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NON?   (¿Dónde?) 

 Izen arruntak:   (Nombres comunes) 

 Bokalez amaituta: - an
Si terminan en vocal 

baserri + an = baserrian (en el caserío)
sukalde + an = sukaldean (en la cocina)
ikastetxe + an = ikastetxean (en el colegio) 

(a +   a   =   a)

hondartza + an = hondartzan (en la playa)
eskola + an = eskolan (en la escuela)
ikasgela + an = ikasgelan (en la clase / aula) 

 Kontsonantez amaituta: - (e)an 
Si terminan en consonante 

arbel + (e)an = arbelean (en la pizarra)
autobus + (e)an = autobusean (en el autobús)
zuhaitz + (e)an = zuhaitzean (en el árbol) 

 Aditza:   (Verbo) 
EGON

Ni NAGO (Yo estoy)

Zu ZAUDE (Tú estás)

Hura DAGO (El-ella está) 

Gu GAUDE (Nosotros-as estamos)

Zuek ZAUDETE (Vosotros-as estáis)

Haiek DAUDE (Ellos-as están) 

euskarakoldo


